



غرفة تجارة عمان  
AMMAN CHAMBER OF COMMERCE



الرقم: 2505 / 3091  
التاريخ: 2024/8/11

السادة أعضاء غرفة تجارة عمان المحترمين  
عمان - الأردن.

الموضوع: الانتقال إلى طرق الدفع الرقمية واللانقدية لشركة ميناء حاويات العقبة .

تحية طيبة وبعد،

تُهدي غرفة تجارة عمان سعادتكم أطيب تحياتها ، أرجو أن أرفق لسعادتكم نسخة عن كتاب السادة شركة ميناء حاويات العقبة (ACT) الوارد إلينا بتاريخ 2024/8/8 ، والمُتضمن إعلاناً بأنه [ سيتم إيقاف استلام النقد أو الشيكات في ساحة (4) لمكتب شركة ميناء حاويات العقبة اعتباراً من تاريخ 2024/9/1 ، علماً بأن طرق الدفع الإلكتروني المُتاحة هي : [ إي فواتيركم ، زين كاش (2921228765547) ، أورانج موني (0778477987) والتحويلات البنكية، بالإضافة إلى ايداع النقد أو الشيكات مباشرة في الحساب البنكي لشركة ميناء حاويات العقبة ] وتقديم نسخة من قسيمة الايداع من خلال نظام تذاكر (ACT) الإلكتروني ] ، للتكرم بالاطلاع والعلم للأهمية .

وتفضلوا سعادتكم بقبول فائق التحية والإحترام،

هشام الدويك

مدير عام غرفة تجارة عمان

نسخة للسادة شركة ميناء حاويات العقبة (ACT) المحترمين.

ل.م.خ



Reference: Top Com 025 2024.  
Date: 07-08-2024

**Subject:** Transition to Digital and Cash - Free Payment Methods.

Dear valued customers,

We wish to inform you that, **effective September 1<sup>st</sup>, 2024**, our ACT office in Yard 4 will no longer accept cash or checks. This initiative is part of our ongoing efforts to enhance operational efficiency and provide you with more convenient and modern payment options.

The following electronic payment methods are now available for your use:

- E-fawateercom
- Zain Cash (2921228765547)
- Orange Money (0778477987)
- Bank Transfers

Additionally, you may deposit cash or checks directly into our bank account and submit a copy of the deposit slip through ACT E-Ticketing system.

We appreciate your cooperation and understanding as we move towards a more streamlined and modern payment system.

Kind regards,

**Aqaba Container Terminal**

**Mathias Poulsen**

Chief Commercial Officer

إشارتنا : Top Com 025 2024  
التاريخ : 2024-08-07

**الموضوع:** الإنتقال إلى طرق الدفع الرقمية واللا نقدية.

عملاننا الكرام،

نود إعلامكم بأنه إعتباراً من 2024/09/01، لن يقوم مكتب شركة ميناء حاويات العقبة الخاص بنا في ساحة 4 بإستلام النقد أو الشيكات. هذه المبادرة هي جزء من جهودنا المستمرة لتعزيز الكفاءة التشغيلية وتزويد عملاننا بخيارات دفع أكثر ملائمة وحداثة.

طرق الدفع الإلكتروني التالية متاحة لكم الآن لإستخداماتكم:

- إي فواتيركم.
- زين كاش (2921228765547).
- أورانج موني (0778477987).
- التحويلات البنكية.

بالإضافة إلى ذلك، يمكنكم إيداع النقد أو الشيكات مباشرة في حسابنا البنكي وتقديم نسخة من قسيمة الإيداع من خلال نظام تذكار ACT الإلكتروني.

نحن نقدر لكم تعاونكم وتفهمكم حيث أننا نتقدم نحو نظام دفع أكثر بساطة وحداثة.

وأقبلوا فائق الإحترام والتقدير،

شركة ميناء حاويات العقبة

ماتياس بولسين

المدير التنفيذي التجاري

## Amman Chamber of Commerce

**From:** Nabel Hani <nabelhani@act.com.jo>  
**Sent:** Thursday, August 8, 2024 9:55 AM  
**To:** Nabel Hani  
**Subject:** Transition to Digital and Cash - Free Payment Methods / الإنتقال إلى طرق الدفع الرقمية واللا نقدية  
**Attachments:** Customer Advisory - Cash-free payment (TOP COM 025 2024).pdf



Reference: Top Com 025 2024.  
Date: 07-08-2024

**Subject:** Transition to Digital and Cash - Free Payment Methods.

Dear valued customers,

We wish to inform you that, effective September 1<sup>st</sup>, 2024, our ACT office in Yard 4 will no longer accept cash or checks. This initiative is part of our ongoing efforts to enhance operational efficiency and provide you with more convenient and modern payment options.

The following electronic payment methods are now available for your use:

- E-fawateer.com
- Za'in Cash (2921228765547)
- Orange Money (0778477987)
- Bank Transfers

Additionally, you may deposit cash or checks directly into our bank account and submit a copy of the deposit slip through ACT E-Ticketing system.

We appreciate your cooperation and understanding as we move towards a more streamlined and modern payment system.

Kind regards,

Aqaba Container Terminal

Mathias Poulsen

Chief Commercial Officer

إشارتنا : Top Com 025 2024  
التاريخ : 2024-08-07

**الموضوع:** الإنتقال إلى طرق الدفع الرقمية واللا نقدية.

عملائنا الكرام،

نود إعلامكم بأنه إعتباراً من 2024/09/01، لن يقوم مكتب شركة ميناء حاويات العقبة الخاص بنا في ساحة 4 باستلام النقد أو الشيكات. هذه المبادرة هي جزء من جهودنا المستمرة لتعزيز الكفاءة التشغيلية وتزويد عملائنا بخيارات دفع أكثر ملائمة وحداثة.

طرق الدفع الإلكتروني التالية متاحة لكم الآن، لإستخداماتكم:

- إي فواتيركم،
- زين كاش (2921228765547)،
- أورانج موني (0778477987)،
- التحويلات البنكية.

بالإضافة إلى ذلك، يمكنكم إيداع النقد أو الشيكات مباشرة في حسابنا البنكي وتقديم نسخة من قسيمة الإيداع من خلال نظام تذكار ACT الإلكتروني.

نحن نقدر لكم تعاونكم وتفهمكم حيث أننا نتقدم نحو نظام دفع أكثر بساطة وحداثة.

وأقبلوا فائق الإحترام والتقدير،

شركة ميناء حاويات العقبة

ماتياس بولسين

المدير التنفيذي التجاري

Best regards,



**Nabeel Bani Salman**  
**Customer Service Officer**  
Aqaba Container Terminal - Jordan  
King Hussein Street - Aqaba 77110  
Office +962 3 2091224 Fax +962 3 2039133  
Mobile +962 775441224  
**Your Gateway to Jordan & Beyond**  
**[www.act.com.jo](http://www.act.com.jo)**

ACT Communication Matrix:-

English: <https://www.act.com.jo/en/contact-us/contacts>

Arabic : <https://www.act.com.jo/ar/contact-us/contacts>

---

The information contained in this message is privileged and intended only for the recipients named. If the reader is not a representative of the intended recipient, any review, dissemination or copying of this message or the information it contains is prohibited. If you have received this message in error, please immediately notify the sender, and delete the original message and attachments.

Maersk will as part of our communication and interaction with you collect and process your personal data. You can read more about Maersk's collection and processing of your personal data and your rights as a data subject in our [privacy policy](#)

Please consider the environment before printing this email.